
Interpelácia č. 56/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Tuná po Trebišove chodí nejaká taká fáma, že v rámci tej akcie ESO na skvalitnenie 
a zefektívnenie štátnej správy, takže sa majú presunúť tie organizácie štátne z budovy 
okresného úradu do budovy bývalej Jednoty, do tej výškovej budovy. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka realizácie Programu ESO. Zmena, alebo presídlenie k inštitúciám a akési centrálne 
ich usporiadanie v niektorej z budov, ktorú si ty spomínal, ty si spomínal budovu niekdajšej 
Jednoty. 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chodia také fámy po Trebišove. 
 
PhDr. Čižmár: 
Áno. Týchto návrhov aj z toho, čo už máme informácie priamo od prednostu okresného 
úradu, týchto návrhov už bolo niekoľko. Stále nie je definitívne určené kam sa má 
presťahovať a kam sa má a kde na ktorom mieste sa bude realizovať tento projekt, pretože 
štát, v tomto prípade ministerstvo vnútra ešte detailne neriešilo vysporiadanie tohto majetku. 
To znamená, definitívne stanovisko, kde bude sídliť ESO ak to takto môžeme nazvať ešte 
nemáme. Takisto takúto informáciu ešte nemá ani pán prednosta okresného úradu, 
a v prípade, že sa tak stane, vás budeme okamžite informovať. Našim zámerom bolo, aby to 
bola budova okresného úradu, zatiaľ takéto rozhodnutie nepadlo.  
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